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Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny, w związku z docierającymi do niego informacjami, że Samodzielny Referat Zamówień 

Publicznych jest na tyle słaby, że trzeba się wspomagać zleceniami na zewnątrz zwrócił uwagę, że od 
lat po raz pierwszy tak się dzieje. Dodał, że Miasto Słupsk zawsze miało wysokiej klasy specjalistów – 

czy to w Ratuszu, czy w jednostkach. Teraz się okazuje, że tych ludzi nie ma. Radny zapytał, czy „nie 

wylano dziecka z kąpielą”?  
Zapytał, jaka firma wygrała, na jakiej zasadzie została podpisana umowa odnośnie przygotowania 

przetargu na wywóz nieczystości, i za jaką cenę. Zapytał również, po co jest grupa zakupowa, jaki jest 
jej cel, skoro jej zadania również są zlecane na zewnątrz, a sama grupa nie robi tego, co powinna 

robić. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25636.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html



